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Vedtak 
 
Til RS 41/17 hadde medlem Gunnar Bakke ønskje om meir informasjon om dei aktørane som søkjer 
driftsstøtte ..... 

Kst. fylkesdirektør Per Morten Ekerhovd svarte. Administrasjonen tek med seg innspela i det vidare 
arbeidet og vil gjere nødvendige endringar i samband med søknadar for 2019.  

 
Til RS 47/17 og 53/17 stilte medlem May Eva Sandvik spørsmål om praksis for deltaking og påmelding for 
medlemane i KIRU. 

Utvalsleiar Beate Husa orienterte om gjeldande praksis: ved invitasjonar tek utvalet stilling til 
deltaking. For kulturkonferansen er det naturleg at heile utvalet er tilstades. Medlemane vert kalla 
inn frå administrasjonen.  
 

Til RS 48/17 stilte medlem Sigbjørn Framnes spørsmål om meldinga gjald drøfting kring framtidig 
organisering. 
Kst. fylkesdirektør Per Morten Ekerhovd orienterte og stadfesta dette.  

 


